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Z A P I S N I K 
 
sa izvanredne sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 16.10.2018. 
godine održane u Zagrebu, Trg Krešimira Čosića 11. Sjednica je započela u 17.00 sati. 
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
 
Na početku sjednice pristupili se izboru radnih tijela (radno predsjedništvo, verifikacijsko 
povjerenstvo i ovjerovitelji zapisnika). 
U radno predsjedništvo predloženi su Zdenko Mlakar, Vlado Strbad i Franjo Horvat i izabrani 
su jednoglasno. 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Mijo Drašković, Ivica Rabuzin i Alen Marošević 
i jednoglasno su izabrani.  
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su i jednoglasno izabrani Željko Vušak i Davor 
Lukačević. 
Za zapisničara je predložen Franjo Horvat sukladno Statutu i ustaljenoj praksi i izabran je 
jednoglasno. 
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 25 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 38 što znači da je prisutna većina i da su sve odluke 
pravovaljane.  
 
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Slađana Tatić – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Marko Štrucelj – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Sandi Keser – Centar za rehabilitaciju Pula; 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela; 
Davor Caren – Dnevni centar za rehabilitaciju Egida, Zagreb; 
Davor Lukačević – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Zoran Špoljarić – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Antonio Požgaj – Udruga za inkluziju Lastavice, Split; 
Tihomir Prusina – Centar za rehabilitaciju Zagreb;  
Tomislav Dubravčić – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Golubica, Vukovar; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Franjo Horvat – Centar za rehabilitaciju Stančić, Dugo Selo; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Nikola Smolčić – Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti Sunčev sjaj; 
Josip Lesjak – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, Čakovec; 
Alen Marošević – Sportska udruga Veliko srce, Koprivnica; 
Željko Vušak – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Dunja Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Mijo Drašković – Sportsko društvo Centar Dubrava 
Snježana Mergon – Centar za odgoj i obrazovanje Križevci; 
Denis Sušac – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Maja Drobnjaković – Plivački klub Natator, Zagreb; 
Goran Bence – Centar za odgoj i obrazovanje Rudolf Steiner, Daruvar. 
 
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
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Na sjednici su bile prisutne još 4 osobe. 
  
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 21.11.2017. u Markuševcu Turopoljskom 
je usvojen jednoglasno. 
 
Predlaže se sljedeći dnevni red: 

1. Izvješće o radu u proteklom razdoblju (prihvaćanje izvješća predsjednika i glasovanje 
o povjerenju predsjedniku SOH) 

2. Financijsko izvješće o poslovanju za 2017. 
3. Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Abu Dhabi 2019. godine 
4. Plan i program za 2019. godinu – kalendar događanja 
5. Financijski plan za 2019. godinu 
6. Pravilnici i poslovnici o radu tijela SOH 
7. Razno  

 
Predsjednik SOH Zdenko Mlakar je rekao da ima prigovor na dnevni red te da nije 
odgovarajući jer nema točke koja govori o unapređenju rada Specijalne olimpijade Hrvatske. 
Na to je Franjo Horvat rekao da je izvanredna sjednica Skupštine sazvana sukladno Statutu jer 
prema Statutu prijedlog za sazivanje sjednice Skupštine može dati nacionalni direktor, 
Upravni odbor ili jedna trećina članova i da su zadovoljene sve tri stavke iako je samo jedna 
dovoljna. Predsjednik ga prekida i kaže da se ne drži dnevnog reda. 
Nastavlja obrazlagati da nema točke dnevnog reda o unapređenju rada SOH. Odgovara Franjo 
Horvat i kaže da je njegov odnos (Zdenka Mlakara) i način komunikacije i ophođenja 
neodgovarajući i da se većina složila sa sazivanjem izvanredne sjednice Skupštine SOH 
upravo iz tog razloga.  
Nakon ponovnog pokušaja prigovora predsjednika na dnevni red za riječ se javlja Tomislav 
Dubravčić i kaže da su svi upoznati sa detaljima i da ovakav dnevni red kakav je treba dati na 
glasovanje. 
Uz kratko nadmudrivanje predsjednika i nacionalnog direktora dogovoreno je da predsjednik 
podnese izvješće, te da može govoriti i o drugoj točki dnevnog reda pa će se tek onda glasati o 
prihvaćanju njegovog izvješća o radu.  
Uz gornju napomenu dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju (prihvaćanje izvješća predsjednika i glasovanje o 
povjerenju predsjedniku SOH) 
Predsjednik je podijelio svima Izvješće o radu predsjednika SOH za razdoblje od prethodne 
skupštine – 11/17 – 9/18. godine. U svom obrazloženju iznosio je svoje viđenje o uspješnosti 
rada i poslovanja. Između ostalog je spomenuo da će SOH primiti sredstva od Janafa i od 
zaklade Hrvatska za djecu od koncerta koji organizira Zaklada, a pjeva Nina Badrić, te da je 
to njegova zasluga i da je to sada stopirao. 
Na to Franjo Horvat odgovara da je to taj njegov način rada i da ga nije briga za nikog osim 
za sebe, te da također kada smo pokušali naći boljeg predsjednika (gospodarstvenika ili nekog 
iz politike) nitko nije bio dovoljno dobar da ga zamijeni. Predsjednik nastavlja sa svojim 
izlaganjem i kaže da će naravno sva sredstva o kojima je govorio sjesti na račun SOH bez 
obzira na to tko će biti predsjednik on ili netko drugi, ali da ne prihvaća ovakav način glasanja 
o izvješću jer nije zabrinut za sebe nego da se to može sutra dogoditi nekome drugome. Pošto 
je predsjednik završio svoje izlaganje o prve dvije točke na glasovanje se daje glasovanje o 
izvješću predsjednika o radu u proteklom razdoblju. Za prihvaćanje izvješća su 2 glasa, 20 
glasova je protiv prihvaćanja izvješća, a 3 glasa su suzdržana.  
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Na to nacionalni direktor traži sukladno Statutu glasovanje o povjerenju predsjedniku. 
Na pitanje tko je za ostanak predsjednika nema glasova, na pitanje tko je za smjenu 
predsjednika je 20 glasova i na pitanje tko je suzdržan ima 5 glasova. 
Na to sada već bivši predsjednik kaže da se on neće nikome nametati, ali da to nije u redu. 
Na pitanje nacionalnog direktora kada je HOD konferencija u Abu Dhabi-u za sljedeće igre, 
on odgovara 27.10.2018. godine. Na pitanje da li će on to odraditi budući da je već registriran. 
Zdenko Mlakar odgovara da je on profesionalac te da će to odraditi i podnijeti pismeno 
izvješće o tome. Tko će biti vođa delegacije na Igrama raspraviti će se pod točkom 3.  
Zdenko Mlakar napušta sjednicu i kaže da on ne može raditi u okruženju gdje nema 
povjerenje većine. 
Nacionalni direktor konstatira da smo trenutno bez predsjednika i da su svi dugogodišnji 
članovi SOH dali svoj pristanak za sazivanje ove sjednice i da su se složili sa prijedlogom o 
izboru novog predsjednika da to bude Denis Sušac također dugogodišnji član SOH. Budući da 
svi mandati traju još godinu dana njega se bira na godinu dana.  
Na pitanje da li ima još prijedloga nitko se ne javlja. Denis Sušac jednoglasno je izabran za 
predsjednika SOH na godinu dana tj. do kraja mandata. Budući da je i radno predsjedništvo 
ostalo krnje jednoglasno se bira Denisa Sušca u radno predsjedništvo, budući da je Statutom 
regulirano da sjednicu Skupštine vodi predsjednik. Denis ponavlja da će i ako ga se nakon 
godine dana izabere na novi mandat u bilo kojem trenutku dati dragovoljno ostavku ukoliko 
svi zajedno iznjedrimo boljeg tj. onog koji nam može osigurati značajniji financijski 
prosperitet.  
 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2017. godini 
Nacionalni direktor kratko obrazlaže financijsko izvješće iako ga je dijelom prezentirao i bivši 
predsjednik, te daje na glasovanje. Financijsko izvješće prihvaćeno je jednoglasno. 
 
 
Točka 3. 
Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Abu Dhabi 2019. godine 
Svi članovi delegacije za Svjetske ljetne igre Specijalne olimpijade Abu Dhabi 2019. su 
registrirani (športaši, treneri, voditelji, medicinsko osoblje, dodatno osoblje i rezerve). Dobili 
smo i potvrdu registracije gdje smo odmah i promijenili neke uočene nepravilnosti. Izvješće je 
pojasnio športski direktor Vlado Strbad. Nabava karata i opreme će krenuti kroz mjesec dana, 
te je naglašeno da nema razloga za brigu bez obzira na prethodne rasprave. Za promjenu vođe 
delegacije za odlazak na Igre SO 2019 u Abu Dhabi-u obratiti ćemo se registracijskoj komisiji 
SOI i registrirati Denisa Sušca za vođu delegacije kao trenutnog predsjednika SOH sukladno 
pravilima SOI. Izvješće i prijedlog je dano na glasovanje i prihvaćeno jednoglasno. 
 
Točka 4.  
Plan i program za 2019. godinu – kalendar događanja 
Svi članovi SOH su plan i program primili prethodno. Na  što je Franjo Horvat ponovio 
komentar predsjednika UO SOH Gorana Bencea sa sjednice UO da je to već jedan 
tradicionalni i uhodani plan natjecanja s oko dvadesetak događanja gdje se većina održi svake 
godine, dok se od jednog ili dvoje odustane, ali uvijek ispadne da se pojave nova. 
Nakon kraće rasprave plan i program je prihvaćen jednoglasno. 
 
Točka 5. 
Financijski plan za 2019. godinu 
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Također i financijski plan su svi primili prethodno, a nacionalni direktor je objasnio stavke. 
Dio sredstava planiramo od HOO koja su na određenoj ustaljenoj razini, a dio koji planiramo 
od projekata je varijabilan zavisno koliko projekata prođe.  
Plan je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 6. 
Pravilnici i poslovnici o radu tijela SOH 
Svi su prethodno primili prijedloge poslovnika i pravilnika o radu SOH. 
Budući da su svi poslovnici i pravilnici bili dati na javnu raspravu do 01.12.2018. predloženo 
je da se sada daju na usvajanje svi osim Pravilnika o natjecanjima SOH budući da je tek u 
nastajanju i nije dovršen. Kroz raspravu se dogovorilo da je rok za javnu raspravu do 
01.06.2019. te da se za usvojene dokumente šalju primjedbe i prijedlozi za izmjenu, a za 
Pravilnik o natjecanjima da se šalju prijedlozi za njegovo nastajanje i da se on usvaja na 
sljedećoj sjednici Skupštine, a ostali po potrebi zavisno od pristiglih prijedloga i primjedbi.  
Predloženi poslovnici o radu tijela SOH i pravilnici o GDPR-u te sve gore navedeno usvojeno 
je jednoglasno. 
 
Točka 7. 
Razno 
Novi predsjednik Denis Sušac zahvalio se svima na izboru i potvrdio sve ranije izgovoreno, te 
potvrdio dragovoljno odstupanje kako je dogovoreno. Budući da je dugogodišnji član neće 
biti problema u uvođenju u rad, ali da treba nekoliko dana i da je od tada svima na 
raspolaganju 24 sata. 
Tomislav Dubravčić je primijetio da na Ljetnim igrama SOH nisu bili upoznati s disciplinom 
bacanje loptice u cilj i da se svake godine mijenja način skoka u dalj s mjesta, na što je 
športski direktor odgovorio da zavisi od uvjete s kojima svake godine raspolažemo. Nakon 
kraće rasprave je dogovoreno da se svake godine s pozivom šalju pravila pojedine discipline. 
Na kraju je nacionalni direktor zahvalio svima da su došli, prepoznali i podržali ovu 
inicijativu za unapređenje rada Specijalne olimpijade Hrvatske. 
 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Davor Lukačević 
 
 
 
 
        Željko Vušak 


